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PROTOKÓŁ NR XLIII/2010 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 30 sierpnia 2010 roku 
 
 
XLIII sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 30 sierpnia 2010 roku  
o godzinie 1800, w sali Klubu Seniora w Kobylinie.   
W sesji uczestniczyło 12 radnych, zaproszeni goście (listy obecności stanowią załącznik nr 1  
do niniejszego protokołu), Burmistrz Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – 
Mirosław Sikora i Skarbnik Gminy – Jolanta Nowak. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
 
Ad. 1.  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, 
który powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie  
w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  
15 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Zaproponował przyjęcie porządku obrad przesłanego radnym wraz z zaproszeniem. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła porządek obrad – 12 za. 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  
5. Sprawozdanie dotyczące zakresu udzielonych ulg. 
6. Informacja o wykonaniu budżetu Gminy Kobylin za I półrocze 2010 roku. 
7. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego. 
8. Podjęcie  uchwał: 

a) w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w trybie bezprzetargowym 
na okres do 3 lat na rzecz tych samych dzierżawców, której przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, 

b) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2010. 
9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zakończenie. 
 
Ad. 2. 
P. CHLEBOWSKI poinformował zebranych, iż zapoznał się z protokołem z poprzedniego 
posiedzenia Rady Miejskiej i nie wnosi do niego żadnych uwag. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji – 12 za. 
 
Ad. 3. 
P. CHLEBOWSKI poprosił Radnych o zadawanie pytań, zgłaszanie wniosków i interpelacji. 
Żadnych pytań nie zadano. 
 
Ad. 4. 
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy Radni mają jakieś pytania w związku z informacją Burmistrza  
o działalności międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Pytań nie zadano. 
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Ad. 5. 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę na to, iż kolejnym punktem w porządku obrad jest 
sprawozdanie dotyczące zakresu udzielonych ulg, stanowiące załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. 
BURMISTRZ przypomniał zebranym, że Rada Miejska w kwietniu podjęła uchwałę  
w sprawie: określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania  
lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny. Zgodnie  
z § 8 wspomnianej uchwały Burmistrz zobowiązany jest złożyć Radzie Miejskiej 
sprawozdanie z jej realizacji. Poinformował zebranych, że do 30 czerwca Burmistrz nie 
podjął żadnych czynności cywilnoprawnych wymienionych w uchwale, gdyż nie wpłynął 
żaden wniosek w tej sprawie. 
 
Ad. 6. 
P. CHLEBOWSKI poprosił panią Skarbnik o krótkie podsumowanie informacji o wykonaniu 
budżetu Gminy Kobylin za I półrocze 2010 roku, stanowiącej załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 
SKARBNIK powiedziała, że wykonanie budżetu Gminy za I półrocze przebiegło planowo  
i zgodnie z prawem. Dochody zostały zrealizowane w 52 %, czyli w wysokości 
10.718.484,39 zł, natomiast wydatki budżetu zamknęły się kwotą 9.124.169,96 zł, co stanowi 
38,89 % całości planu budżetu na 2010 rok. Niskie wykonanie wydatków spowodowane jest 
głównie tym, iż realizacja zadań majątkowych jest rozpoczęta, ale płatności nastąpią dopiero 
w II półroczu. Dodała, iż opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu na temat 
omawianego sprawozdania jest pozytywna. 
 
Na sesję Rady Miejskiej w Kobylinie przyszedł Radny Roman Ciesiółka. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie przyjęły przedłożoną informację, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 3 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożoną informację – 13 za. 
 
Ad. 7. 
P. CHLEBOWSKI powiedział, iż na posiedzeniach poszczególnych Komisji została 
omówiona informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku 
szkolnego, stanowiąca załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
S. WACHOWIAK wyjaśniła, że wszelkie remonty przeprowadzone w szkołach w okresie 
wakacyjnym realizowane były w ramach budżetów poszczególnych szkół. Zarówno budynki, 
jak i kadra pedagogiczna są przygotowane do rozpoczęcia roku szkolnego. Dodała, iż w tym 
roku szkolnym dowozy dzieci do szkół na terenie Gminy realizowane będą przez 
Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej z Leszna, natomiast przetarg na dowozy dzieci 
do Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Konarzewie wygrała firma 
„CELTUR TOURIST” Usługi Autokarowe z Biadek. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie przyjęły przedłożoną informację, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 3 za, 
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Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożoną informację – 13 za. 
 
Ad. 8. 
a) 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie  
w dzierżawę w trybie bezprzetargowym na okres do 3 lat na rzecz tych samych dzierżawców, 
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Projekt był omawiany na wszystkich 
posiedzeniach komisji stałych. Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji 
o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu 
powyższej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 3 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XLIII/252/10 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 sierpnia 2010 roku 

w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w trybie bezprzetargowym  
na okres do 3 lat na rzecz tych samych dzierżawców, której przedmiotem jest  

ta sama nieruchomość 
 
 
została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
b) 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że na posiedzeniach poszczególnych Komisji zostały 
omówione proponowane zmiany w budżecie bardzo dokładnie. 
SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do Uchwały z dnia 30 sierpnia 2010 roku  
w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2010, stanowiące załącznik nr 7  
do niniejszego protokołu. 
P. CHLEBOWSKI poprosił o przegłosowanie poszczególnych działów autopoprawek  
po stronie dochodów i wydatków. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła autopoprawki po stronie dochodów, głosując  
w następujący sposób: 
dział 852, rozdział 85214 – 13 za, 
dział 852, rozdział 85216 – 13 za. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła autopoprawki po stronie wydatków, głosując  
w następujący sposób: 
dział 852, rozdział 85214 – 13 za, 
dział 852, rozdział 85216 – 13 za, 
dział 801, rozdział 80101 – 13 za,  
dział 801, rozdziały 80146 i 80101 – 13 za, 
dział 801, rozdział 80101, paragraf 4210 – 13 za, 
dział 801, rozdział 80103, paragraf 4210 – 13 za, 
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dział 801, rozdział 80103, paragraf 4270 – 13 za, 
dział 801, rozdział 80113 – 13 za, 
dział 600 – 13 za. 
 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy 
Kobylin na rok 2010. Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych  
o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu 
omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 3 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XLIII/253/10 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 sierpnia 2010 roku 

w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2010 
 

została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 9. 
R. CIESIÓŁKA zwrócił uwagę na to, że podczas obrad Rady w dniu 30 sierpnia 
Przewodniczący nie wspomniał o wydarzeniach, które miały miejsce 30 lat temu, a przecież 
podpisanie porozumień sierpniowych zapoczątkowało proces upadku komunizmu  
i wyzwolenia narodu.  
P. CHLEBOWSKI powiedział, że nie akcentował tego wydarzenia podczas dzisiejszej sesji, 
gdyż bardzo dużo powiedziano już na ten temat w mediach. 
W. STYBURSKI przypomniał o wielokrotnie już monitowanej sprawie uporządkowania 
drzew przy drodze powiatowej pomiędzy Starymgrodem i Benicami. Powiatowy Zarząd Dróg 
zaznaczył tylko drzewa wymagające korekty korony i wycięcia. 
BURMISTRZ powiedział, że wyśle pisemne zapytanie do Dyrektora Powiatowego Zarządu 
Dróg – Krzysztofa Jelinowskiego o termin realizacji wspomnianego przez Radnego 
Styburskiego zadania. 
Zaprosił zebranych na zbliżające się uroczystości, a mianowicie w piątek na uroczysty apel 
przy pomniku na ul. Krotoszyńskiej upamiętniający rocznicę wybuchu II wojny światowej,  
w niedzielę 12 września na Międzynarodowe Mistrzostwa Polski w Sumo Poland Open 2010 
Seniorów i Seniorek. Do Mistrzostw zgłosili się już zawodnicy między innymi z Indii  
i Ukrainy. 
Burmistrz powiedział, że otrzymaliśmy decyzję Powiatowego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego dopuszczającą budynek hali środowiskowo – sportowej do użytkowania. 
Uroczyste otwarcie hali nastąpi w sobotę, a w niedzielę na stadionie OSiR w Rozdrażewie 
odbywać się będą Dożynki Powiatowe. 
J. RATAJCZAK zapytał o to, co Gmina zamierza zrobić z niszczejącą nieruchomością 
położoną przy Rynku w Kobylinie. 
BURMISTRZ odpowiedział, że postępowanie spadkowe nie zostało jeszcze zakończone. 
Termin zakończenia przeciąga się z powodu toczącej się przed Sądem Rejonowym w Łodzi 
sprawy o sprostowanie imienia i nazwiska ostatniego właściciela nieruchomości. Powiedział, 
że jest zainteresowanie inwestorów tym obiektem i zwróci się do Rady z zapytaniem co z nim 
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zrobić, ale dopiero wtedy, gdy wspomniana nieruchomość stanie się własnością Gminy. Stan 
techniczny obiektu jest zły i konserwator wyraził zgodę na jego rozbiórkę, ale nowy budynek 
musi mieć zachowane elementy charakterystyczne dla budynków stojących w sąsiedztwie. 
R. CIESIÓŁKA zapytał o to, czy nie można zagospodarować tego placu na potrzeby Gminy – 
na przykład na budowę domu kultury. 
BURMISTRZ wyjaśnił, że zbudowanie jakiegokolwiek obiektu wiąże się  
z kilkumilionowymi wydatkami, a należy pamiętać że Gmina rozpoczęła bardzo kosztowną  
i ważną inwestycję – budowę oczyszczalni ścieków i kanalizacji sanitarnej.      
E. JAŃCZAK zwrócił uwagę na to, że należy uporządkować teren parku, zwanego Dzikolem 
w Kuklinowie. Jest tam wiele wywrotów i teren ten tylko szpeci okolicę. 
BURMISTRZ powiedział, że park ten podlega ochronie konserwatora zabytków  
i przy najbliższym spotkaniu z panią konserwator porozmawia na ten temat. 
 
Ad. 10. 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 1845. 
 
 
 
 
 
Protokołowała: J. Grobelna                                            
 
 
 
 

Obradom przewodniczył: 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 

Piotr Chlebowski 
 
 
 
 

 
 
  
 
 

 


